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VOĽBY 2018!

Napriek dusnej 
atmosfére na zasadaní 
mestského parlamentu, 
predposledného pred 
komunálnymi voľbami, 
môžeme potvrdiť, že život 
v meste priniesol veľa 
pozitívnych vecí aj tento 
týždeň. Tou naj akciou 
bol Mňam Fest. I keď 
neprišiel žiaden minister, 
„iba“ podpredseda 
parlamentu, záujem 
zo strany potravinárov 
a poľnohospodárov, 
ale najmä obyvateľov 
regiónu bol veľký. Veď je 
určený najmä bežným 
konzumentom, ktorí by 
mali vyhľadávať najmä 
produkty z regiónu. Ďalšou 
pozitívnou správou je 
otvorenie Kultúrneho 
centra Ži:va priamo 
v centre mesta, ale aj ďalšie 
úspešné projekty mladých 
ľudí. Internet len tak hýri 
nápadmi iniciatívnych 
Bánovčanov. A my sa tomu 
tešíme...
 Alena Borszéková 
 šéfredaktorka
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Na margo

Voľ by do  orgánov 
samosprávy v  sobotu 

10. novembra 2018

 Predvolebná kampaň už 
začala...

Mňam Fest opäť vzdal hold dobrým potravinám 

Predposledné rokovanie mestského parlamentu plné emócií
Koncepciu rozvoja školstva poslanci pochválili

O� ciálne otvorenie tohto 
najväčšieho farmárskeho 
festivalu na Slovensku tradične 
uviedli folklóristi odovzdá-
vaním dožinkového venca 
predsedovi Slovenskej poľno-
hospodárskej a  potravinárskej 
komory Emilovi Machovi, tento 

rok z rúk Omšenčanov. Ako prví 
sa prihovorili primátor hostiteľ-
ského mesta Marián Chovanec, 
trenčiansky župan Jaroslav 
Baška a  predseda občianskeho 
združenia Mňam Fest Stanislav 
Voskár. V  hľadisku privítali aj 
podpredsedu Národnej rady SR 

Bélu Bugára, ale aj ďalších hostí. 
Medzi nich neodmysliteľne pat-
rili aj folklóristi z partnerských 
miest a  obcí v  rámci cezhra-
ničnej spolupráce...

Viac o festivale v budúcom 
vydaní novín.
 Text a foto: Alena Borszéková

Mladí pre mesto 
vymaľovali ďalšie 
detské ihriská

Mesto 
rozmiestňuje 
veľkoobjemové 
kontajnery - 
za uloženie 
odpadu mimo VOK 
pokuta 1500 eur!

Rokovanie v  Mestskom 
kultúrnom stredisku začalo 
a  neskôr aj pokračovalo 
za  účasti šestnástich 
poslancov. Hneď v úvode dal 
primátor Marián Chovanec 
hlasovať za  návrh Márie 
Hajšovej, aby sa diskusné 
príspevky občanov stanovili 
na päť minút. Poslanci tento 

návrh jednohlasne schválili, 
ale po piatich hodinách bola 
realita iná. 

Prvých pätnásť navr-
hovaných bodov uznesenia, 
najmä i n for mat ív ne 
správy (sú k  nahliadnutiu 
na  webovej stránke mesta) 
boli schválené, resp. vzaté 
na  vedomie bez pripo-

mienok. Iba k  správe o hos-
podárení MsKS poslankyňa 
Nadežda Zaťková opätovne 
požadovala v  organizačnej 
štruktúre aj mená zamest-
nancov MsKS. V  ďalšom 
rokovaní boli pripomienky, 
resp. otázky k  zmene roz-
počtu na  tento rok. Zmena
 

S eptembrové zasadnutie mestského 
parlamentu bolo poznačené minimálnymi 

pripomienkami k predloženým návrhom, 
interpeláciami týkajúcimi sa najmä zápachu 
v Horných Ozorovciach a rekonštrukcie 
komunikácií, ale najmä dlhou a nepríjemnou 
diskusiou s množstvom emotívnych vystúpení. Pokračovanie na 3. strane >>

Milión pre Miestnu 
akčnú skupinu 
Bebrava

Kultúrne centrum 
Ži:va prešlo 
dvojitým krstom

Dobré koláče od folklóristov neodmietli ani Béla Bugár 
ani Štefan Petrík z OZ Mňam Fest

T úto sobotu sa centrum nášho mesta opäť 
premenilo na slávnosť dobrých potravín, 

dobrého jedla a folklóru. 
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Vyhlásenie kandidatúry pre voľby primátora a poslancov MsZ 10. novembra 2018

Mesto Bánovce nad Bebravou 
od  39. do  45. týždňa rozmiestňuje 
(dvakrát ročne v  zmysle zákona č. 
79/2015 Z. z. o  odpadoch v  znení 
neskorších predpisov) veľkoobje-
mové kontajnery, ktoré sú určené 
na  likvidáciu výlučne objemného 
odpadu od občanov. 

Objemné odpady sú 
komunálne odpady, ktoré vznikajú 
pri nepravidelnej činnosti fyzických 
osôb - občanov a ktoré nie je možné 
pre ich veľký rozmer alebo presa-

hujúci objem zberať do  bežných 
zberných nádob zodpovedajúcich 
systému zberu komunálneho 
odpadu v  meste. Pod pojmom 
objemné odpady rozumieme naprí-
klad starý nábytok, koberce, skrine, 
sedačky, dvere, postele, PVC krytiny, 
kočíky a pod. Do veľkoobjemových 
kontajnerov nepatria: stavebný 
odpad, konáre, tráva, lístie, papier, 
sklo, plasty, pneumatiky, elektro-
odpad ako napr. práčky, sporáky, 
chladničky, televízory, nebezpečný 

odpad a pod. Tieto uvedené odpady 
môže občan celoročne bezplatne 
odovzdať (okrem drobných staveb-
ných odpadov, tie sú spoplatnené) 
na  zbernom dvore � rmy TEDOS 
na  ulici Na  vŕštek 1162/5. Vyššie 
uvedený odpad je možné odovzdať 
výlučne na  vlastný občiansky 
preukaz. Je zakázané likvidovať 
objemné odpady jeho nezákonným 
ukladaním, napr. na  smetných 
stanovištiach, v  ich okolí, resp. 
mimo rozmiestnené veľkoobjemové 

kontajnery. Upozorňujeme občanov 
nášho mesta, že v  prípade zistenia 
osoby zodpovednej za  nezákonné 
uloženie odpadu v rozpore s VZN. 
č. 91 o  nakladaní s  odpadmi 
na  území mesta a  zákonom 
o  odpadoch, môže byť fyzickej 
osobe - občanovi uložená sankcia 
až do  výšky 1  500 eur! Zároveň 
pripomíname, že � nančné náklady 
na  vývoz, manipuláciu a  uloženie 
odpadov na skládke (okrem iného), 
sú hradené z  miestneho poplatku 

za  komunálne odpady všetkých 
občanov mesta. Preto je potrebné, 
v  čase konania zberu objemného 
odpadu, odovzdávať do  určených 
veľkokapacitných kontajnerov 
len tie odpady, ktoré patria medzi 
objemný odpad a  s  ostatnými 
druhmi odpadu naložiť v  súlade 
s  platným VZN. Viac na  www.
banovce.sk. Požadované informácie 
môžu občania získať na  zbernom 
dvore tel. č. 0940 637 832. 

 Tlačová správa mesta

Mesto rozmiestňuje veľkoobjemové kontajnery na objemné odpady

Mestská volebná komisia 
Bánovciach nad Bebravou podľa § 
169 ods. 10 a) zákona č. 180/2014 
Z.z. o  podmienkach výkonu 
volebného práva a o zmene a dopl-
není niektorých zákonov v  znení 
neskorších predpisov vyhlasuje, že 
pre voľby primátora mesta zaregis-
trovala týchto kandidátov:
1. Oliver Gajdoš, Ing., 63 r., 
dôchodca, Bánovce nad Bebravou, 
Jahodová 1191/1, nezávislý kandidát
2. Anton Grňo, 47 r., robotník, 
Bánovce nad Bebravou, Lúčna 
1486/12, Kotleba - ľudová strana 
naše Slovensko
3. Miroslava Hudecová, Mgr., 39 r., 
účtovníčka, Bánovce nad Bebravou, 
Matice slovenskej 1260/5, nezávislá 
kandidátka
4. Marián Chovanec , 48 r., 
primátor mesta, Bánovce nad 
Bebravou, K  nemocnici 34/34, 
nezávislý kandidát
5. Ján Kšiňan, Ing., PhD., 43 r., 
technicko-hospodársky pracovník, 
Bánovce nad Bebravou, A. Hlinku 
1184/3, nezávislý kandidát
6 .  R u d o l f a  N o v o t n á , 
PhDr. PaedDr., 61 r., pedagogička, 
školská psychologička, Bánovce 
nad Bebravou, Partizánska 258/17, 
nezávislá kandidátka
7. Stanislav Vavro, Ing., 56 r., 
šéfredaktor, Bánovce nad Bebravou, 
Malé Chlievany súp. č. 65, Spolu – 
občianska demokracia.

Mestská volebná komisia Bánov-
ciach nad Bebravou vyhlasuje, že 
pre voľby poslancov mestského 
zastupiteľstva zaregistrovala týchto 
kandidátov:

Volebný obvod č. 1
1. Martin Bittara, 43 r., kvalitár, 
Bánovce nad Bebravou, Tren-
čianska cesta 600/8, Kresťanskode-
mokratické hnutie
2. Martin Botka , Bc., 29 r., 
obchodný zástupca, Bánovce nad 
Bebravou, M. R. Štefánika 53/10, 
Koalícia Sloboda a solidarita, Oby-
čajní ľudia a  nezávislé osobnosti 
(oľano)
3. Iveta Duchoňová, Mgr., 46 r., 
riaditeľka, Bánovce nad Bebravou, 
Husitská 1324/25, Smer -sociálna 
demokracia
4. Peter Fodora, 53 r., vodič, 
Bánovce nad Bebravou, Rokošská 
940/8, Sme rodina - Boris Kollár
5. Dávid Holý, Mgr., 31 r., notársky 
koncipient, Bánovce nad Bebravou, 
A. Kmeťa 510/13, nezávislý kandidát

6. Rudolf Jánošík, Ing., 57 r., 
štátny zamestnanec, Bánovce nad 
Bebravou, Ľudmily Podjavorinskej 
432/9, Kresťanskodemokratické 
hnutie
7. Richard Makýš, Ing., 58 r., ria-
diteľ, Bánovce nad Bebravou, J. G. 
Tajovského 1104/2, Smer - sociálna 
demokracia
8. Rastislav Porubčan, 43 r., 
operátor výroby, Bánovce nad 
Bebravou, 9. mája 595/4, Slovenská 
národná strana
9. Bronislava Šarayová, 50 r., 
osobný asistent, Bánovce nad 
Bebravou, Trenčianska cesta 
599/16, nezávislá kandidátka.

Volebný obvod č. 2
1. Miloš Daniš, Ing., 34 r., riaditeľ 
prepravnej spoločnosti, Bánovce 
nad Bebravou, J. G.Tajovského 
1198/6, Smer - sociálna demokracia
2. Milan Ďuračka, Ing., 45 r., 
manažér kvality, Bánovce nad 
Bebravou, A. Hlinku 1118/19, 
Spolu - občianska demokracia
3. Mária Hajšová, Ing., PhD., 57 
r., tajomníčka fakulty, Bánovce nad 
Bebravou, Za  kaštieľom 1948/6, 
Smer - sociálna demokracia
4. Marián Hejtmánek, Ing., 54 
r., súkromný podnikateľ, Bánovce 
nad Bebravou, Partizánska 302/26, 
Kresťanskodemokratické hnutie
5. Denisa Kováčiková, Bc., 25 
r., administratívna pracovníčka, 
Bánovce nad Bebravou, K  prie-
hrade 789/20, Smer - sociálna 
demokracia
6. Ján Kšiňan, Ing., PhD., 43 r., 
technicko-hospodársky pracovník, 
Bánovce nad Bebravou, A.Hlinku 
1184/3, nezávislý kandidát
7 .  R u d o l f a  N o v o t n á , 
PhDr. PaedDr., 61 r., pedagogička, 
školská psychologička, Bánovce 
nad Bebravou, Partizánska 258/17, 
nezávislá kandidátka
8. Roman Paul, Ing., 58 r., 
ekonóm, Bánovce nad Bebravou, 
Pribinova 1068/10, Kresťanskode-
mokratické hnutie
9. Zuzana Rydziová, Mgr., 44 
r., manažérka, Bánovce nad 
Bebravou, Pribinova 1074/16, 
nezávislá kandidátka
10. Michaela Sahul, 44 r., neza-
mestna ná, Bánovce nad Bebravou, 
A. Hlinku 1480/27, Kotleba - 
ľudová strana naše Slovensko
11. Patrik Tuchyňa, 33 r., ria-
diteľ spoločnosti, Bánovce nad 
Bebravou, Partizánska 300/32, 
Sme rodina - Boris Kollár.

Volebný obvod č. 3
1. Alena Bernátová, 50 r., preda-
vačka, Bánovce nad Bebravou, Slád-
kovičova 1172/34, Kotleba - ľudová 
strana naše Slovensko
2. Milan Botka, 55 r., majster 
kontroly, Bánovce nad Bebravou, M. 
R. Štefánika 53/10, Koalícia Sloboda 
a solidarita, Obyčajní ľudia a nezá-
vislé osobnosti (oľano)
3. Rudolf Dado, 65 r., dôchodca, 
Bánovce nad Bebravou, Komunis-
tická strana Slovenska
4. Peter Janáč, 42 r., technicko-
-hospodársky pracovník, Bánovce 
nad Bebravou, Sládkovičova 727/13, 
Slovenská národná strana
5. Michal Kapuš, Ing., 38 r., pred-
nosta okresného úradu, Bánovce 
nad Bebravou, Strážovská 1171/15, 
Smer - sociálna demokracia
6. Naďa Ondrejková, Mgr., 55 
r., vedúca školského klubu detí, 
Bánovce nad Bebravou, Hollého 
1176/2, Smer - sociálna demokracia
7. Vladimír Raučina, Mgr., 59 
r., riaditeľ súkromného centra, 
Bánovce nad Bebravou, Sládkovi-
čova 1172/34, Kresťanskodemokra-
tické hnutie
8. Alena Strempeková, Ing., 48 
r., vedúca oddelenia ekonomiky, 
Bánovce nad Bebravou, Sládko-
vičova 744/30, Spolu - občianska 
demokracia.

Volebný obvod č. 4
1. Ľudmila Bencová, 68 r., dôchod-
kyňa, Bánovce nad Bebravou, 
Výstrkov 1147/1, nezáv islá 
kandidátka
2. Marián Chovanec , 48 r., 
primátor mesta, Bánovce nad 
Bebravou, K nemocnici 34/34, nezá-
vislý kandidát
3. Miroslav Libič, Mgr., 45 r., učiteľ, 
Bánovce nad Bebravou, 5. apríla 
791/43, Slovenská národná strana
4. Marieta Ševčíková, Mgr., 28 r., 
odborná referentka, Bánovce nad 
Bebravou, 5. apríla 791/43, Smer - 
sociálna demokracia
5. Jana Virgovičová, Ing., 46 r., 
stredoškolská učiteľka, Bánovce 
nad Bebravou, K  priehrade 786/9, 
Kresťanskodemokratické hnutie
6. Nadežda Zaťková, 47 r., riadi-
teľka Domu kultúry, Bánovce nad 
Bebravou, K priehrade 787/4, Smer 
- sociálna demokracia.

Volebný obvod č. 5
1. Lucia Bieliková, Mgr., 36 r., asis-
tent predaja a popredajných služieb, 
Bánovce nad Bebravou, Husitská 
1258/2, nezávislá kandidátka

2. Ján Botka, Ing., 32 r., projektový 
manažér, Bánovce nad Bebravou, 
M. R. Štefánika 55/2, nezávislý 
kandidát
3. Peter Bulík, Mgr., 60 r., pedagóg, 
Bánovce nad Bebravou, Novo-
meského 1322/16, Slovenskáná-
rodná strana
4. Marián Burza, Ing., 37 r., 
technik, Bánovce nad Bebravou, 
Rastislavova 1298/1, Národ a spra-
vodlivosť - naša strana
5. Jozef Farkaš, 41 r., vedúci 
pracovník, Bánovce nad Bebravou, 
Cyrila a Metoda 1315/8, Smer - soci-
álna demokracia
6. Peter Farkaš, Ing., 33 r., súk-
romný podnikateľ, Bánovce nad 
Bebravou, Svätoplukova 1267/2, 
Smer - sociálna demokracia
7. Anton Grňo, 47 r., robotník, 
Bánovce nad Bebravou, Lúčna 
1486/12, Kotleba - ľudová strana 
naše Slovensko
8. Branislav Grznár, Mgr., 43 r., 
štátny zamestnanec, Bánovce nad 
Bebravou, Lúčna 1486/2, Kresťan-
skodemokratické hnutie
9. Dušan Holbay, 66 r., starobný 
dôchodca, Bánovce nad Bebravou, 
Alexandra Dubčeka 1252/1, Smer - 
sociálna demokracia
10. Miroslava Hudecová, Mgr., 
39 r., účtovníčka, Bánovce nad 
Bebravou, Matice slovenskej 1260/5, 
nezávislá kandidátka
11. Martin Ježík, 33 r., obchodný 
zástupca, Bánovce nad Bebravou, 
Mojmírova 1286/2, Sme rodina - 
Boris Kollár
12. Jozef Kocúr, 63 r., dôchodca, 
predseda SZZP č. 3, Bánovce nad 
Bebravou, Svätoplukova 1154/6, 
Národná koalícia
13. Peter Králik, Bc., 28 r., 
učiteľ, Bánovce nad Bebravou, 
Novomeského 1321/12, nezávislý 
kandidát
14. Ondrej Kubík, Mgr., 29 r., 
radca, Bánovce nad Bebravou, J. C. 
Hronského 1328/11, Smer - sociálna 
demokracia
15. Jozef Majba, 34 r., audítor, 
Bánovce nad Bebravou, Goraz-
dova 1312/2, Spolu – občianska 
demokracia
16. Mária Miková, Ing., 63 r., 
starobná dôchodkyňa, Bánovce 
nad Bebravou, Rastislavova 1298/2, 
Smer - sociálna demokracia
17. Peter Sečkár, 42 r., hasič 
záchranár, Bánovce nad Bebravou, 
Husitská 1325/29, Slovenská 
národná strana

18. Peter Ševčík, Ing., 29 r., živ-
nostník, Bánovce nad Bebravou, 
Novomeského 1322/16, Koalícia 
Sloboda a solidarita, Obyčajní ľudia 
a nezávislé osobnosti (oľano)
19. Dana Švecová, Mgr., 49 r., 
zástupkyňa primátora mesta, 
Bánovce nad Bebravou, Slatinská 
1332/8, Smer - sociálna demokracia
20. Tomáš Valient, 31 r., operátor 
strojárskej výroby, Bánovce nad 
Bebravou, Svätoplukova 1958/21, 
Spolu - občianska demokracia.

Volebný obvod č. 6
1. Milan Igaz, 62 r., starobný 
dôchodca, Bánovce nad Bebravou, 
Biskupice súp. č. 108, Smer - sociálna 
demokracia
2. Michal Morávek, 60 r., štátny 
zamestnanec , Bánovce nad 
Bebravou, Biskupice súp. č. 16, nezá-
vislý kandidát.

Volebný obvod č. 7
1. Oliver Gajdoš, Ing., 63 r., 
dôchodca, Bánovce nad Bebravou, 
Jahodová 1191/1, Slovenská národná 
strana
2. Dušan Senčík, JUDr., 58 r., 
dôchodca, Bánovce nad Bebravou, 
Topoľová 1453/5, Smer -sociálna 
demokracia
3. Stanislav Vavro, Ing., 56 r., 
šéfredaktor, Bánovce nad Bebravou, 
Malé Chlievany súp. č. 65, Spolu - 
občianska demokracia.

Volebný obvod č. 8
1. Lukáš Machala, Ing., 29 r., 
manažér, Bánovce nad Bebravou, 
Ozorovská nová 1504/46, Slovenská 
národná strana
2. Mária Peťovská, Ing., 49 r., 
ekonómka, Bánovce nad Bebravou, 
Inovecká 980/11, Smer -sociálna 
demokracia

Volebný obvod č. 9 
1. Martina Balážová, 35 r., neza-
mestnaná, Bánovce nad Bebravou, 
Horné Ozorovce súp. č. 286, Kres-
ťanskodemokratické hnutie
2. Ľubomír Kutiš, 57 r., zvárač, 
Bánovce nad Bebravou, Horné Ozo-
rovce súp. č. 27, Slovenská národná 
strana
3. Juraj Pastorek, 57 r., živnostník, 
Bánovce nad Bebravou, Horné 
Ozorovce súp. č. 122, Smer - sociálna 
demokracia
4. Ján Urbaník, 52 r., vodič, Bánovce 
nad Bebravou, Horné Ozorovce súp. 
č. 292, Národ a spravodlivosť - naša 
strana.

 Štefan Bartek
 predseda volebnej komisie 

 v Bánovciach nad Bebravou 
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sa dotýkala sumy 5000 eur 
na  výstavbu kolumbária 
a  sumy 10  000 eur, o  ktorú 
dodatočne požiadal Hádza-
nársky klub Sokol. Hokejový 
klub predložil poslancom 
žiadosť o  bezplatnom 
prenájme telocvične v Soko-
lovni na  tréningy. I  keď sa 
spomínané zmeny schválili, 
diskusia sa týkala skôr 
nezrovnalostí financovania 
nového vodného zahmlie-
vacieho systému na  námestí 
v celkovej sume vyše tritisíc 
eur, ale najmä dofinanco-
vania zimného štadióna, 
lebo, ako povedal poslanec 
Juraj Pastorek – bol prísľub 
vedenia mesta, že sa tento 
rok bude korčuľovať... Či to 
bude možné, ukáže „rých-
losť“ zákonných postupov 
verejného obstarávania.

„Je potešiteľné, že 
konečne máme takúto 
rozsiahlu a  dobre vypra-
covanú koncepciu rozvoja 
školstva a  školských 
zariadení v  meste, aj keď 
sme na  ňu dlho čakali. 
Ďakujeme celému škol-
skému odboru...“ povedala 
Rudolfa Novotná na margo 
nového dokumentu, ktorý 
sa môže neustále dopĺňať 
a  aktualizovať. Poukázala 
však na  skutočnosť, že 
za  posledný školský rok až 
90 žiakov po  skončení zák-
ladnej školy odišlo študovať 
mimo nášho mesta, nakoľko 
u  nás chýbajú atraktívne 
odbory. Požiadala školský 
odbor MsÚ, aby v dohľadnej 
dobe vypracoval aj takúto 
analýzu. Koncepciu ocenili 
aj ďalší poslanci. Ešte 
v  minulom roku si sľúbili, 
že tento rok bude venovaný 
školstvu. 

Pri schvaľovaní plánu 
zimnej údržby komunikácií 
riaditeľ � rmy Tedos Robert 
Baran vysvetľoval technickú 
vybavenosť a  novú tech-
nológiu, pričom zdôraznil, 
že chýbajú pracovné sily. 
Nakoľko do platnosti prišiel 

nový zákon, mesto a tým aj 
Tedos bude mať na  starostí 
viac komunikácií, preto sa 
musí s  touto novou skutoč-
nosťou rátať aj v  rozpočte 
mesta (téme sa budeme 
venovať v aktuálnej sezóne). 

Aj ďalších dvanásť 
návrhov uznesenia bolo 
prijatých bez diskusie. Dva 
pripravené návrhy, týkajúce 
sa zriadenia novej komuni-
kácie a  predaja pozemkov 
k  plánovanej súkromnej 
stavbe polyfunkčného domu 
pri Novomeského ulici, 
boli jednohlasne stiahnuté 
z  rokovania. „V  pondelok 
17. septembra sa uskutočnilo 
stretnutie s obyvateľmi Novo-
meského ulice, z  bytových 
domov, ktoré by boli dotknuté 
výstavbou osemposchodo-
vého domu a  všetci občania 
s  tou výstavbou nesúhlasili. 
Stojíme pred otázkou – čo 
s  tým?“ povedal primátor 
Marián Chovanec a predložil 
niektoré varianty riešenia 
tohto problému. Napríklad 
by sa  mohol pozemok pod 
plánovanou stavbou odkúpiť 
späť do  majetku mesta (bol 
predaný v  90-ych rokoch), 
ďalším riešením by bola 
výstavba nižšej, maximálne 
päťposchodovej budovy 
s  podzemnými garážami. 
Samozrejme, museli by s tým 
súhlasiť obyvatelia dotknu-
tých činžiakov, ktorí sú 
účastníkmi konania. Avšak 
primátor potvrdil, že ľudia 
by skôr uvítali oddychovú 
zónu alebo parkovisko. 

Okrem spomínaných 
dvoch bodov bolo prijatých 
všetkých päťdesiat návrhov 
na  uznesenia bez zmien 
tak, ako boli zverejnené 
na  stránke mesta a  pripra-
vené do  rokovania, vrátane 

dofinancovania zimného 
štadióna a  to 400 tisíc 
z  rezervného fondu mesta 
a  403 tisíc formou úveru, 
ale aj uznesenie o úhradách 
za  vodu za  havárie vodo-
vodného radu v  decembri 
minulého roka. V súvislosti 

s  vodou poslanci znovu 
poukázali na havarijný stav 
vodovodného radu a  nut-
nosť rokovania s  vedením 
Západoslovenskej vodáren-
skej spoločnosti Nitra o jeho 
komplexnej rekonštrukcii. 

Zaujímavými informá-
ciami sú aj zmeny organi-
začnej štruktúry mestského 
úradu, kde sa  poslanci 
dožadovali aj konkrétnych 
mien vo funkciách, ale aj 
rekonštrukcia mestskej 
bytovky, takzvanej DOS-ky 
na Ulici 5. apríla č. 190 v cel-

kovej hodnote 400 tisíc eur, 
kde sa potom zvýši nájomné 
z 20 eur na 49 eur (1,48 eur 
na 1 m2).

Po  štyroch hodinách 
rokovania a  po  prestávke 
prišli na  rad interpelácie 
poslancov (odpovede 

na  interpelácie budú zve-
rejnené na webe mesta). Tie 
sa väčšinou dotýkali stavu 
mestských komunikácií, ale 
aj uskladnenia asfaltového 
odpadu z  prebiehajúcej 
rekonštrukcie ciest a  chod-
níkov, opusteného objektu 
pri ZŠ Školská, kde prebý-
vajú bezdomovci, hľadania 
pozemku pre karanténnu 
stanicu pre občianske 
združenie Bánovskí chl-
páči, neriešenie všetkých 
vodných tokov, najmä v prí-
mestských častiach, ktoré 
zarastajú náletovou zeleňou, 
zmenšujú korytá nánosmi 
a  množstvom odpadkov, 
atď. 

Najd l hší  pr iestor 
patril emočne vypätému 
vystúpeniu Juraja Pas-
toreka, ktorý si pripravil 
celú genézu organizovania 

verejných schôdzí občanov 
v  Horných Ozorovciach, 
kde sa riešil zápach z nádrží 
vo firme GAL TRANS 
a prašnosť a hlučnosť z pre-
vádzky Ekodiel. Obvinil 
vedenie mesta, že v  tejto 
veci nekonalo. O zákonných 
postupoch a iniciatíve mesta 
riešiť problém zápachu 
informoval podrobne, aj 
dátumovo, vedúci odboru 
životného prostredia MsÚ 
Peter Baláž. Aj ostaní 
poslanci potvrdili, že zápach 
je neúnosný a  cítiť ho aj 
v iných mestských častiach. 
Mária Peťovská navyše 
vyčítala vedeniu mesta, 
konkrétne primátorovi, že 
o všetkých postupoch mesta 
vykonaných v  tejto veci 
má občanov informovať 
prostredníctvom mestských 
médií a  internetu častejšie, 
každý týždeň.

Aj posledný bod 
rokovania – diskusia 
začala emóciami. Nadežda 
Zaťková citovala z  regio-
nálnych novín MY Dnešok 
článok (11.9.), v  ktorom 
hovorca mesta Bánovce nad 
Bebravou poskytol redakcii 
také informácie, ktoré sa 
dotkli väčšiny poslancov. 
Napríklad o  tom, ako vraj 
existuje medzi poslancami 
a primátorom „vojna“... Pri-
mátor zdôraznil, že o  spo-
mínanom článku nevedel, 
nikomu v  tomto zmysle 
informácie neposkytol. 
Prisľúbil zverejnené infor-
mácie preveriť a  vyvodiť 
z  toho dôsledky. Diskusný 
príspevok občana Jaroslava 
Ďurča prekročil viacná-
sobne schválený limit päť 
minút. Načrel do viacerých 
oblastí, najmä tej stavebnej, 
konk rétne k r it izova l 
opravu časti cesty na  Slád-
kovičovej, ktorá bola podľa 
jeho výpočtov predražená, 
poukázal na  poruchovosť 
verejného osvetlenia po jeho 
čiastočnej rekonštrukcii 
a  kritizoval prácu mest-
skej polície aj mestského 
úradu, atď. Primátor rôzne 

obvinenia odmietol. Občan 
Peter Jandák si tiež pripravil 
pestrú paletu otázok, týka-
júcich sa zimného štadiónu, 
existencie nemocnice, det-
ských ihrísk, atď. Občianka 
Miroslava Hudecová sa 
pýtala na  termín sľubova-
ného stretnutia obyvateľov 
ulice Matice slovenskej 
s  vedením mesta k  prob-
lému zjednosmernenia ulice 
a reagovala aj na obvinenia 
poslanca Pastoreka na  jej 
osobu. Záverečné búrlivé 
vystúpenia poslancov Hol-
baya a  Pastoreka primátor 
ukončil, a  tým aj celú 
diskusiu a  zasadanie. Opäť 
zdôraznil, že sa nestotož-
ňuje s  obvineniami, ktoré 
odzneli na  jeho adresu 
i na vedenie mesta. A pozval 
poslancov na  najbližšie 
rokovanie zastupiteľstva, 
ktoré bude 7. novembra, 
tri dni pred komunálnymi 
voľbami. 

Rokovanie MsZ mohli 
občania sledovať na  inter-
nete online a  jeho celý 
záznam si môžu pozrieť 
na  webových sídlach btv.
sk, banovce.sk, alebo 
na  sociálnej sieti BTV, prí-
padne priamo na Youtube.

 Alena Borszéková

spravodajstvo 3

Predposledné rokovanie mestského parlamentu plné emócií
Koncepciu rozvoja školstva poslanci pochválili
Dokončenie z 1. strany >>

Do pozornosti občanov
Každý občan, ktorého zaujímajú veci verejné, a teda aj 

chod mesta, mal by si prečítať všetky informatívne správy, 
ktoré poslanci na  svojom zasadaní berú na  vedomie. Je 
v nich množstvo zaujímavých faktov, ktoré pre nedostatok 
priestoru v  novinách nemôžeme zverejňovať. Všetky 
schválené materiály sa nachádzajú na webe mesta, v časti 
samospráva. 

Na  poslednej schôdzi poslanci vzali na  vedomie 
INFORMATÍVNE SPRÁVY za  prvý polrok 2018: 
o podaných a riešených sťažnostiach zo strany fyzických 
a  právnických osôb mesta a  plnenie plánu kontrolnej 
činnosti, o  výmene a  prideľovaní komunálnych bytov, 
o projektovom manažmente ako nástroji pre získavanie 
mimorozpočtových zdrojov mesta, o  činnosti ZPOZ, 
o výsledkoch kontroly plnenia uznesení prijatých mest-
ským zastupiteľstvom k 30. 06. 2018, o plnení komunit-
ného plánu sociálneho rozvoja, o  stave a  údržbe budov 
a zariadení v správe MsÚ, o úrovni IBV a KBV v meste 
a o čerpaní prostriedkov zo ŠFRB, o vedení Kroniky mesta 
za rok 2017.

Okrem toho poslanci schválili SPRÁVY: o  činnosti 
mestskej rady, o plnení rozpočtu mesta za I. polrok 2018, 
o hospodárení za prvý polrok 2018 – MsKS, Bánovského 
kultúrneho centra a Správy majetku mesta.

Schválené boli aj doplnky VZN – o podmienkach pre-
nájmu v bytoch na Svätoplukovej ulici, k organizačnému 
poriadku Mestskej polície, doplnok k smernici o úhradách 
na čiastočné pokrytie nákladov mesta v súvislosti s posky-
tovaním spoločenských služieb, doplnok k rokovaciemu 
poriadku MsZ, všetky predložené odpredaje pozemkov 
pod garážami v lokalitách Stred a Sever, aj ďalšie predaje 
pozemkov a prenájmy, atď.  Viac na www.banovce.sk

Vyjadrenie 
hovorcu mesta

Vzhľadom k tomu, že 
som bol na zastupiteľstve 
obviňovaný z niečoho, čo 
nie je pravda - a  to bez 
mojej prítomnosti a  bez 
akejkoľvek možnosti 
vyjadriť sa k veci – žiadam 
o  zverejnenie tohto 
krátkeho vyjadrenia. 
Na  všetky verejné útoky 
budem reagovať v  nasle-
dovnom čísle Bánovských 
novín a budem od disku-
tujúcich žiadať verejné 
ospravedlnenie. 

 Miroslav Schlesinger 
 hovorca mesta
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Preventívne akcie pre žiakov od 11. septembra 

Základná škola Duk-
lianska ako prvá � exibilne 
reagovala na  ponuku 
preventívnych aktivít pre 
svojich žiakov. Zo širokej 
ponuky projektu, ktorý je 
realizovaný od  roku 2015 
pod záštitou primátora 
Mariána Chovanca, vybralo 
vedenie školy dve cieľové 
skupiny. Boli nimi malí 
prváčikovia a  deviataci, 
ktorí 11. septembra absol-
vovali preventívnu akciu. 
Pre prvákov bol pripravený 
náučný program pod 
názvom Bezpečná škola, 
ktorý obsahuje dve didak-
tické hry a  viaceré témy 
zamerané na  ich zdravý 
životný štýl, opatrnosť počas 
stretnutia s  neznámou 
osobou a súčasne množstvo 
zaujímavých informácií 
o  práci polície. Neodmys-
liteľnou súčasťou tohto 
programu je terapeutický 
pes Amigo, ktorého si 
viaceré deti pamätali už 
z  akcií uskutočnených 
v  materských školách. Čo 
však organizátori najviac 
oceňovali, bol fakt, že 

prváci si dôležité poznatky 
pamätali z predchádzajúcej 
akcie v  materskej škole. 
Je to dôkaz, že realizácia 
týchto aktivít plní svoj 
výchovný cieľ. Deti mali 
počas programu možnosť 
vyskúšať si rôzne policajné 
pomôcky, ale aj zahrať sa 
so psíkom. Na záver dostali 
všetci za  odmenu náučné 

pexeso. V  ten istý deň 
absolvovali žiaci deviatych 
ročníkov besedu zameranú 
na  drogovú prevenciu. 
Počas nej sa dozvedeli 
najdôležitejšie informácie, 
ktoré sú základom k  tomu, 
aby drogy nikdy ani 
neochutnali. Koordinátor 
prevencie kriminality 
Miroslav Schlesinger im 

na  príbehoch zo života 
a z policajnej praxe objasnil 
fakty o  drogách, díleroch, 
ale aj o  závislých. Práve 
tieto príbehy boli pre žiakov 
najzaujímavejšou časťou 
besedy, ktorá ich „prinútila“ 
zamyslieť sa nad životnými 
hodnotami.  

 Tlačová správa mesta
 Foto: Mgr. Kožejová

Pretože mal manžel 
zdravotné problémy, 
objednali sme si na odvoz 
do nemocnice bežný taxík. 
Namiesto pozdravu Dobré 
ráno zaznelo: „No, tí pro-
tivní doktori...“ „Prečo?“ 
pýtam sa a  pokračujem: 
„My máme s manželom len 
dobré skúsenosti...“ „A  to 
na  akom oddelení?“ pýta 
sa taxikár. „Na internom,“ 
odpovedám. „Ale to zaria-
denie aké majú, predpo-
topné...“ O  tom vybavení 
by sa dalo diskutovať, ale 
personál interného odde-
lenia bánovskej nemocnice 
môžeme len pochváliť. 
Ja ich však chcem nielen 
chváliť, ale sa im aj poďa-
kovať za  všetko, čo pre 
nás s  manželom urobili. 
Od primárky MUDr. Bačí-
kovej,  ošetrujúceho 

lekára MUDr.  Lanyiho, 
až po  sestričky a  ďalších 
lekárov, ktorých nepo-
znám, všetci boli veľmi 
ochotní a  ústretoví. Mali 
pochopenie pre moje 
otázky a nebolo ich málo. 
MUDr.  Lanyi mi trpez-
livo vysvetľoval liečebný 
postup a pomohol vybaviť 
ďalšie vyšetrenia... Sku-
točne som veľmi vďačná 
za  všetko, čo pre nás 
urobil. Treba pochváliť aj 
pani kuchárky, lebo oproti 
iným nemocniciam, je 
tu, v  Bánovciach, podľa 
pacientov vraj strava 
najlepšia. Toto je iba môj 
zážitok z  interného odde-
lenia bánovskej nemoc-
nice, ale to isté vraveli aj 
iní pacienti, s ktorými som 
sa rozprávala.

  A. Wlachovská

Krásny slnečnými 
lúčmi ožiarený 13. 
september, ako stvo-
rený na  pobyt vonku, 
využili žiaci II.C ZŠ 
Gorazdova na  didak-
tické hry v  prírode. 
Všetci sme sa spoločne 
zhodli, že navštívime 
fit zónu v  mestskom 
parku. Neodradila nás 
ani dlhšia vzdialenosť 
k nášmu cieľu a tiež rea-
lizačné práce na obnove 
chodníkov a  hlavnej 
cesty v  meste. O  to 
s  väčšou chuťou sme 
vyskúšali všetkých 15 
zariadení na cvičenie a posilňovanie v príjemnom pros-
tredí � t parku. Teší nás, že v našom parku pribudli takéto 
zariadenia vhodné na  využitie voľnočasových aktivít 
a rozvíjanie pohybových zručností a návykov. Určite sa 
sem ešte vrátime. E. Turková

Máme inú skúsenosť

...aj tak sa dá...

Mladí pre mesto vymaľovali detské ihriská

Z d r u ž enie k res-
ťanských spoločenstiev 
mládeže 15. septembra 
zrealizovalo svoj projekt 
Mladí pre mesto. Hlavným 
cieľom projektu bolo 
ukázať, že v  Bánovciach 
a  okolí žijú aktívni mladí 
ľudia, ktorí sú ochotní 
pomáhať svojmu mestu 
a  jeho obyvateľom, a tento 
fakt pretaviť aj do konkrét-

nych skutkov. Tešíme sa, 
že náš cieľ sa nám podarilo 
naplniť, hoci kvôli zhode 
nepriaznivých okolností 
nebol projekt zrealizovaný 
v  pôvodne plánovanom 
rozsahu. Avšak trinásť 
mladých ľudí, ktorí obe-
tujú svoj čas a energiu pre 
dobro nás všetkých, roz-
hodne nemožno pokladať 
za  neúspech či maličkosť. 

A  svedčia o  tom aj dve 
vynovené detské ihriská 
na  uliciach Kukučínova 
a  Vystrkov, ktoré ožili 
novými farbami. Veríme, 
že deti aj rodičov sme 
potešili a  ihriská budú 
využívať s  ešte väčšou 
radosťou ako doteraz. Aby 
naša snaha mala zmysel... 
A  ak sa tentokrát nepo-
darilo uskutočniť ďalšie 
plánované aktivity v rámci 
projektu, nevadí, niektoré 
sú už v  riešení a na ďalšie 
možno príde čas neskôr. 
V  každom prípade to bol 
dobrý začiatok, na  ktorý 
môžeme o  rok, alebo aj 
skôr, nadviazať. Všetkým, 
ktorí sa aktívne zapojili 
a  prispeli svojou troškou 
k zveľadeniu nášho mesta, 
ďakujeme. Sme vďační aj 
za podporu a zabezpečenie 
potrebných farieb a ďalších 
pomôcok zo strany mesta.

 Peter Králik 
 zodpovedný za projekt

Vystúpila z  Audi A6. 
Dlhé čierne vlasy jej takmer 
zakrývali štíhly pás. Oble-
čená bola štýlovo... a voňala 
značkovo. Na  nohách 
– topánky mojich snov. 
„Štekle“, ktoré dvíhali jej 
nohy a ego do výšin ľudskej 
márnosti. Niesla sa v  nich 
popri mne, krokom modelky. 

Chodníky v  rekonštrukcii, 
ale módnym trendom 
neprajú. Bol to on – ten roz-
kopaný chodník - čo zavinil, 
že sa jej zvrtla nežná nôžka. 
„Do  pi.. !“ vyletelo z  nej. 
A bolo po dáme.

PS: Pozdravujem vás, 
moje milé balerínky... s úctou 
Zuza.nka  (zb)

Dnes píše Zuza.nka

PS: Zverejnením príspevku pani Wlachovskej 
otvárame novú rubriku s názvom V MESTE sme zažili, 
kde môžu občania prispievať so svojimi krátkymi, ale 
veľavravnými príspevkami od 10 do 15 riadkov, môžu 
byť aj humorné. Príspevky anonymné a urážlivé nezve-
rejňujeme. Samozrejme, že stále môžete prispievať aj 
do rubriky SOM občan, mám názor... ktorý sa zas venuje 
občianskym názorom na  veci verejné - v  samospráve 
a  štátnej správe. Do  tejto rubriky môžete stále pris-
pievať do 35 riadkov. Príspevky občanov sú bezplatné. 
 redakcia

V MESTE sme zažili... 
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 Spoločenská kronika

Vladimír Dranačka *1960
Anton Janák *1947

Opustili nás

Martin Pekár a Michaela Sabová
Andrej Tuchyňa a Miriama Junásová
Marián Jakubík a Veronika Turčanová
Ing. Juraj Griač a Dominika Modrovičová

Uzavreli manželstvo

V  pr iebehu tohto 
leta sa členovia verejno-
súkromného partnerstva 

MAS Bebrava, na čele s  jej 
predsedom Mariánom Cho-
vancom, dozvedeli radostnú 

správu o  schválení štatútu 
miestnej akčnej skupiny 
a � nančnej podpory. Pride-
lená suma by mala dosiahnuť 
výšku 1 079 000 eur a bude 
použitá na zvýšenie kvality 
života obyvateľov na území 
svojho pôsobenia - na pod-
poru a koordináciu činností 
neziskových organizácií, 
malých a  stredných pod-
nikov, obcí a  ďalších sub-
jektov pôsobiacich na území 
združenia s ohľadom na čo 
najlepšie využitie miestnych 
ľudských prírodných a kul-
túrnych zdrojov. Prehľadné 
informácie o  hlavných 

cieľoch organizácie, štruk-
túre jej členov, ako aj ďalšie 
zaujímavosti sa návštevníci 
môžu dozvedieť z  propa-
gačnej tabule MAS Bebrava, 
situovanej na  námestí 
Ľudovíta Štúra pred Infor-
mačným centrom.  (mb)

Lukáš, Kristína, Mirka. 
Traja ľudia, reprezentujúci 
myšlienku vytvoriť v našom 
meste priestor na prepojenie 
kultúry, umenia, nových 
myšlienok a  vízií, ktorý by 
navyše spojil aj ľudí rôzneho 
veku a záľub. Tento priestor 
môže dať krídla mladým 
talentom a  tým, ktorí už 
„letia“, istotu a presvedčenie, 
že majú správny smer a cieľ. 
Lukáš a  Mirka „nasali“ 
inšpiráciu a vzory v Kanade 
a  po  príchode na  rodnú 
hrudu zatúžili preniesť sem 
, do  nášho malého mesta, 
kúsok z atmosféry zažitých 
skúseností. S Kristínou dali 
dohromady znalosti, skúse-
nosti, túžby a  sny. Založili 
o b č i a n s k e  z d r u ž e n i e 
Ži:va a  prenajaté priestory 
„p oz na č ené “  s l ad kou 
históriou, začali premieňať 
na  priestor s  inšpiratívnou 
prítomnosťou a zaujímavou 
budúcnosťou. Ži:va vám 
otvorí svoje dvere, ak zatú-
žite po príjemnom posedení 
pri dobrej káve... pri dobrej 
hudbe... pri dobrej knihe. 
Alebo si s dobrými priateľmi 
zahráte spoločenskú hru... 

alebo si pozriete cestova-
teľské kino. Deti, chcete 
sa hrať s  tatom? V  Ži:ve je 
to možné. Vždy v  stredu 
od  17-tej. Projekt Hrám sa 
s  tatom sa realizuje vďaka 
podpore TSK v  rámci Par-
ticipatívno - komunitného 
rozpočtu.

A  ako uviesť takýto 
priestor do  života? No 
predsa krstom. Pätnásteho 
septembra bánovská sku-
pina Tí Oní pokrstila svoje 
CD Quartetto, práve na tejto 
novovznikajúcej, domácej 
pôde. Priestor sa zaplnil už 
o  devätnástej zvedavými 
návštevníkmi a  bol naozaj 
„plný dom“. Večer rozbehla 
skupina Ironic Modern 
World z Topoľčian. Ich Prvé 
Ironické Turné začali práve 
na tomto krste a ako uviedli 
na  FB: „...je nám cťou, 
pripraviť im publikum“. 
Skupinu Tí Oní tvoria 
Marek Holoda (spev, gitary 
a  vokály), Kamil Holoda 
(bicie), Ladislav Hunka 
(basová gitara, vokály) 
a  Jakub Krchlík (klávesy). 
Vznikla na  prelome rokov 
2012 – 2013. Od  svojho 

vzniku prešla rôznymi 
zmenami v zostave. V roku 
2015 v yda l i debutov ý 
album Do  roka a  do  dňa 
a  po  tvorivej dvojročnej 
pauze prichádzajú práve 
teraz s albumom Quartteto. 
Príjemnú melodiku skla-
dieb výborne podčiarkujú 
chytľavé texty, ktoré píše 
Marek Holoda. Súhra všet-
kých x-faktorov na  pódiu, 
doplnená pozitívnou ener-

giou z  publika sa prepája 
a vytvára pohodový, uchu aj 
duši lahodiaci celok.

Album pokrstil Maroš 
Buchel (na  foto vľavo) – 
tymiánom, prineseným 
z  vlastnej kuchyne. Maroš 
je  z na lec ,  hudobn í k 

a  kamarát. Stojí za  mno-
hými projektmi, ktoré idú 
naprieč hudobnými štýlmi 
a  aj napriek rozdielom, 
vždy ich spojí poznanie, že 
všetci – metalisti, pankáči 
a  aj tí iní sú na  jednej 
„lokálnej lodi“. Maroš to 
vie a  tak je vždy tam, kde 
treba podporiť hudbu ako 
takú. Tentoraz v úlohe krs-
tného otca zhrnul stručne 
anabázu dvoch rokov, ktoré 
priniesli výrazné zmeny 
nielen na  bánovskom 
„hudobnom nebi“, ale aj 
v  jeho osobnom živote. 
Zaželal albumu aj kapele, 
nech sa im darí. Poďakoval 
aj nám všetkým za  účasť, 
na bánovské pomery možno 
až neočakávanú. 

A  tak sa myšlienka, 
ktorou žije Ži:va, do bodky 
naplnila hneď v prvý večer. 
Cíti la som vzájomnosť 
a  zároveň očakávanie. Ak 
chcete aj vy pochopiť, o čom 
píšem, tak v  centre mesta, 
každý deň (zatiaľ okrem 
nedele), máte možnosť tieto 
pocity zažiť na vlastnej koži. 
 Zuzana Bridová

 Foto: Ži:va

Milión pre Miestnu akčnú skupinu Bebrava
Na zvýšenie kvality života nášho regiónu

Činorodý priestor Ži:va s dvojitým krstom
Nový album bánovskej skupiny Tí oni

Chceme sa poďakovať 
inte r nému odde l eniu 
v   B á n o v c i a c h  n a d 
Bebravou, za  príkladnú 
starostl ivosť  o  nášho 
otecka, dedka, manžela 
pána A. Janáka. Obzvlášť 

ďakujeme jeho ošetrujú-
cemu lekárovi MUDr. Igo-
rovi Prokopovi. Ďalšie 
poďakovanie patr í aj 
jeho obvodnému lekárovi 
MUDr. Dolanovi. 

 Smútiaca rodina

Poďakovanie lekárom

T o, že naše mesto 
ožíva, už nie je 

len frázovité klišé. 
Je to príjemný fakt, 
naplnený konkrétnymi 
skutkami, konkrétnych 
ľudí. Nestačí, aby boli 
konkrétni – musia byť 
aj vytrvalí, odhodlaní 
a musia veriť, priam 
neoblomne, tomu, čo 
robia.
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Predposledný augus-
tový predĺžený víkend 
odštartovali členovia Mest-
ského zápasníckeho klubu 
Bánovce prípravu na jesennú 
časť zápasníckeho kalendára 
na  Štrbskom Plese. Počas 
štyroch dní absolvovali nie-
koľko zaujímavých trás. Cez 
obhliadku Štrbského plesa, 
vystúpili na  skokanský 
mostík, na Hrebienok, Zam-
kovského chatu či Skalnaté 
pleso. V sobotu z plánovanej 

prechádzkovej turistiky 
vzišla vysokohorská turis-
tika, kde popri vodopádu 
Skok a  cez Bystré sedlo 
obišli celé Solisko. Počas 
tejto 11-hodinovej turistiky 
mnohí prekonali svoje 
hranice, či už fyzické, ale aj 
psychické. Mladí zápasníci 
prekonali takmer 1000 m 
prevýšenie a  dostali sa až 
na  najvyšší bod Bystrého 
sedla vo výške 2314 m n.m. 
Preto prišlo vhod aj následné 

zregenerovanie v  posledný 
deň v  Aquaparku Poprad. 
Po krátkej regenerácii vhupli 
do  ďalšieho sústredenia 
koncom augusta v  rekre-
ačnom zariadení Látkovce. 
Počas týždňa absolvovali 
tréningy zamerané na rozvoj 
kondičných schopností 
aj technických zručností. 
Chlapci a  dievčatá si užili 
„makačku“ v  prírode aj 
na  žinenke, doplnenú 
o  turistiku a  kúpanie 

na  priehrade Nitrianske 
Rudno. Treba už len veriť, 
že získané schopnosti 
a  zručnosti sa prejavia už 
na najbližších turnajoch.

V  sobotu 8. septembra 
sa v  Prievidzi konal už 46. 
ročník medzinárodného 
turnaja mládeže a  priateľ-
stva v  zápasení vo voľnom 
štýle. Medzi 135 účastníkmi 
z  Maďarska Česka, Srbska, 
Ukrajiny a  Slovenska, sa 
naši chlapci vôbec nestra-

tili. O  najlepší výsledok 
sa postaral Matúš Karas, 
ktorý v  hmotnosti do  57 kg 
nedal svojim súperom 
šancu a  zaslúžene získal 
prvé miesto. V  hmotnosti 
do  62 kg si Viliam Daniš 
vybojoval pekné druhé 
miesto a  Adam Stepien 
v kategórii do 85 kg tretie.

V sobotu 15. septembra 
sa v  Košiciach konal prvý 
ročník Memoriálu Maroša 
Talla v Košiciach. Zúčastnila 

sa ho aj naša minivýprava 
s  tromi zápasníkmi. Medzi 
takmer 90 účastníkmi 
z  Litvy, Poľska, Ukrajiny, 
Rumunska, Čiech a  Slo-
venska sa najviac darilo 
Matyášovi Filovi, ktorý   
v  hmotnostnej kategórii 
do  48 kg našiel premožiteľa 
len vo finále. Bronzovú 
medailu získal Adam 
Janovčík. Nepopulárne 
štvrté miesto obsadil Eros 
Čelechovský. (mu,aj)

Naši kadeti z  Bánov-
ského basketbalového klubu 
- vicemajstri Slovenska 
z  minulej sezóny majú 
letnú prípravu na  sezónu 
2018/2019 za  sebou. Pod 
vedením trénera Jakuba 
Gajdoša a  jeho asistenta 
Jána Urbana sa chalani 
stretli na letnom sústredení 
v  neďalekom rekreačnom 
stredisku v  Striebornici. 
Káder strieborného celku 
opustili hosťujúci hráči 
Matej Kielar a  Matúš 
Hronský. Späť do  Nitry 
sa vrátil Markus Kopas. 
Po  sústredení pokračovala 
tvrdá letná príprava dvoj-
fázovými tréningami až 
do  konca prázdnin, kedy 
čakali na  našich chalanov 
úvodné tri prípravné 
stretnutia na  Morave, kde 
počas dvoch dní odohrali 
najskôr dva zápasy v Zlíne 
s  domácimi SKB a  jeden 
duel so súperom BK TJ 
Spartak Uherský Brod. 
Nakoľko v  nadchádzajúcej 
sezóne budú naši chalani 
nastupovať v súťaži kadetov 
U17 (ročník narodenia 
2002 a mladší), tak aj výber 

súperov do  prípravy bol 
zameraný na  družstvá, 
v  ktorých pôsobia hráči 
a  rok starší ako v  našom 
tíme. So Zlínom chalani 
prvý zápas prehrali, no 
v  druhom ukázali, že 
spoločne s  trénerom počas 
letnej prípravy nenechali nič 
na náhodu a toto stretnutie 
cel kom jednoznačne 
vyhrali. V  Uherskom 
Brode, kde hrali proti nám 
hráči s ročníkom narodenia 
2002, 2001 a aj 2000, sa im 
po veľmi bojovnom výkone 
rovnako podarilo zvíťaziť. 

Ďa lšou zastávkou 
v  príprave bol pre našich 
kadetov pre nás už takmer 
tradičný turnaj Ostrava 
Cup od siedmeho do devia-
teho septembra. Odohrali 
sme veľmi kvalitné a vyrov-
nané stretnutia. Postupne 
sme narazili na  tímy  BK 
Hladov Ostrava, KS Sudety 
Jelenia Gora (Poľsko), SKB 
Zlín, BK Snakes Ostrava 
„A“ a  BK Snakes Ostrava 
„B“. V  každom jednom 
zápase siahli chalani 
na  dno svojich síl, keď 
najmä dôsledná a  agre-

sívna obrana bola kľúčom 
k  víťazstvám v  náročných 
stretnutiach. Nad naše sily 
bolo len vynikajúco hra-
júce družstvo BK Snakes 
Ostrava „A“, ktorého hráči 
mali jednoznačnú výškovú 
prevahu, boli fyzicky 
zdatnejší, pričom ale treba 
uznať, že predvádzali 
vynikajúci, efektívny bas-
ketbal a zvíťazili zaslúžene. 
Na  turnaji tak naši kadeti 
BBK obsadili pekné druhé 
miesto.Výsledky: BBK – BK 
Hladnov Ostrava 70 : 53, 
BBK – KS Sudety Jelenia 
Góra 69 : 54, BBK – SKB 
Zlín 68 : 38, BBK – BK 
Snakes Ostrava „A“ 46 : 80, 
BBK – BK Snakes Ostrava 
„B“ 72 : 55.

Za  odvedenú tvrdú 
prácu v tréningoch a súťaž-
ných stretnutiach stojí 
určite aj fakt, že do  nomi-
nácií na  reprezentačné 
zrazy vo svojich kategóriách 
sa dostali Samuel Urban, 
Matúš Špánik a  Matúš 
Miklo, za  čo patrí vďaka 
a  uznanie aj samotnému 
trénerovi Jakubovi Gajdo-
šovi. Kadetov čaká ostrý 

štart do  veľmi náročnej 
novej sezóny sobotu 29. 
septembra, kedy v Mestskej 
športovej hale o  17.00 h 
privítajú BSC YELLOW 
Bratislava. Hneď na druhý 
deň 30. septembra o  11.00 
h na  rovnakom mieste ich 
vyzvú hráči BSC BLUE 
Bratislava „MS“. V  tomto 
celku hrajú aj hráči starší 
ako ročník 2002 a teda toto 
družstvo hrá v  súťaži bez 
možnosti ďalšieho postupu, 
s  označením „MS“ (mimo 
súťaž).  (aj,mu)

Užitočnú predsezónnu 
previerku majú za  sebou 
aj mladší žiaci BBK. 
15. septembra odohrali 
na  domácom turnaji tri 
kvalitné stretnutia, ktoré 
ukázali výkonnostný rast 
nastávajúcej generácie 
basketbalistov. V  tretiu 
septembrovú sobotu to bolo 
už tretíkrát, čo sa zverenci 
trénera Tomáša Predného 

predstavili na  domácom 
turnaji. V  neľahkej kon-
frontácii s českým Zlínom, 
Handlovou a  Sereďou 
obsadili naši žiaci cel-
kové tretie miesto, keď 
v  jednoznačnom zápase si 
poradili s  neďalekou Han-
dlovou 36:18. Nestačili však 
na  Sereď (19:24) a  v  napí-
navom záverečnom zápase 
turnaja ani na Zlín (39:43). 
S  bilanciou jedného víťaz-
stva a  dvoch prehier obsa-
dili právom tretie miesto. 
„Nemôžem povedať, že by 
som bol spokojný. Myslím 
si, že sme mali na  každého 
súpera, ale niekedy sa nedarí 
úplne všetko. Pevne verím, 
že dáme hlavy hore a preta-
víme to do lepšej výkonnosti 
na tréningoch a do budúcna 
to bude len a  len lepšie,“ 
povedal po  turnaji tréner 
Predný. Pod deravými 
košmi bojovali naši bas-
ketbalisti s  nepresnosťou 
v  zakončení, no sezóna 
je na  začiatku a  lodivod 
mladších žiakov verí, že 
od zápasu k zápasu to bude 
len a  len lepšie. Na  druhej 
strane dôležité je, že chlapci 

hrali tímovo a  vedeli si 
voľné pozície na  streľbu 
vytvoriť. „Tak, ako to býva, 
pred sezónou máme ešte veľa 
nedostatkov, keďže chlapci 
mali dlhšiu pauzu. Vieme, 
na  čom máme pracovať, 
turnaj ukázal, kde máme 
nedostatky. Som veľmi 
vďačný za  tieto zápasy,“ 
prezradil tréner mladších 
žiakov. Turnaj hraný 
v  mestskej športovej hale 
ovládli basketbalisti Serede, 
strieborné medaily sa ušli 
Zlínu. Posledná skončila 
Handlová. Každý z  tímov 
sa na palubovke prezentoval 
kvalitou a svojou behavou či 
kombinačnou hrou. Všet-
kých šesť zápasov turnaja 
malo svoju kvalitu. Pod-
statnejšie ako výsledky bola 
radosť basketbalistov, ktorí 
si vychutnali všetko, čo im 
kvalitne pripravený turnaj 
ponúkol. Uvedomujú si to 
aj primátor Marián Cho-
vanec, či poslankyňa TSK 
a  mestského zastupiteľstva 
Rudolfa Novotná. Obaja 
nechýbali pri otváracom ani 
na záverečnom ceremoniáli. 
 (aj) 

Zápasníci na sústredeniach a medzinárodných turnajoch

Mladí basketbalisti po letnej príprave odštartujú súťaže

Mladší žiaci 
na domácom 
turnaji tretí

Vstávame z popola? 
Spartak Bánovce – Trebatice 3:0 (1:0)

Po bojovnom výkone sme podľahli
Sokol Bánovce – Prešov 22:28 (11:13)

Naši futbalisti odštartovali 
existenčný zápas ustráchane. 
Hostia mali v  úvode prevahu, no 
vďaka brankárovi Ondruškovi ju 
nepretavili do gólu. Zverenci trénera 
Ilka sa s pribúdajúcim časom herne 
vyrovnali súperovi a  mohli ísť aj 
do  vedenia, keď Hrabal vysunul 
Rusnáka, ale ten pálil tesne vedľa 
bránky. Hostia mali následne 
dve príležitosti a  pri jednej z  nich 
domáci obranca vykopával loptu 
z bránkovej čiary. V 37. minúte tečo-
vaná strela Zajaca skončila v  sieti 
Trebatíc a  my sme išli do  vedenia 
1:0. V  druhom dejstve sa hral 
nervózny futbal, na čo v 67. minúte 
doplatil vylúčením Pakanec. Hostia 

si vypracovali niekoľko šancí, ale 
výborný Ondruška si stále držal 
čisté konto. V  78. minúte nám 
vyšiel brejk, keď loptu potiahol Kráľ 
a Kyselica zvýšil na 2:0. V 83. minúte 
uvidel červenú kartu aj hosťujúci 
Šiška a pomer hráčov sa na trávniku 
vyrovnal. Bodkou za stretnutím bol 
doslova gól roka v  podaní Zajaca, 
ktorý z  tridsiatich piatich metrov 
nádherne tra� l do vinkla a spečatil 
tak prvé víťazstvo našich futba-
listov v sezóne. Góly: 37.a 90.Zajac, 
78.Kyselica. Bánovcce: Ondruška- 
Tabak, Žatko, Hrabal (90.Gabriška), 
Igaz (77.Okrucký), Pakanec, Láska 
(62.Kráľ), Daniš, Zajac, Rusnák (88.
Chrenko), Kyselica.  (mk,aj)

V treťom stretnutí sezóny čakali na zveren-
kyne Richarda Makýša Prešovčanky, ktoré si rov-
nako ako naše hádzanárky chceli pred stretnutím 
pripísať na svoje konto prvé tohtosezónne 
víťazstvo. Na úvodný gólový zápis Liebiedieovej 
odpovedali naše dievčatá tromi gólmi v rade v 
rozpätí štyroch minút. Na začiatku 9. minúty 
Matušincová poslala seba a spoluhráčky do troj-
gólového vedenia, keď prepisovala skóre na 5:2. 
V polovici 12. minúty Matušincová zo sedmičky 
upravovala na 7:4, pričom o dve minúty neskôr 
nás jej gól z trháku poslal do vedenia 9:5. V nasle-
dujúcej jedenásťminútovke sme však nerozvlnili 
sieť za brankárkou Prešova a hostky z východu 
Slovenska otočili skóre stretnutia na 9:10. Gólové 
suchoty prerušila až Turková, ktorá vyrovnala na 
10:10, no v závere prvého dejstva hostky odskočili 
na trojgólových 10:13. Už po časovom limite 

prvého polčasu sa z nariadeného deväť metro-
vého hodu podarilo Michnovej skorigovať na 
polčasových 11:13, keď s dávkou šťastia a umenia 
prestrelila Goboňovú. Úvodná deväť minútovka 
druhého polčasu sa niesla v réžii Prešovčaniek, 
ktoré nám ušli na päťgólový rozdiel 13:18. V 49. 
minúte natiahla Demajová vedenie hostiek už 
na nepríjemných 17:24, no zverenkyne trénera 
Makýša za štyri minúty skresali manko na 20:24. 
Aj v 55. minúte svietil na svetelnej tabuli štvor-
gólový rozdiel, no vzápätí Klučková s Čirčovou 
mierili presne, čím nám de� nitívne zmarili nádej 
na zisk čo i len bodu. Prešovu 22:28. Zostava 
a góly Sokola Bánovce: Kucharčik, Bežová – 
Michnová 4, Bencová, Bridová, Galková, Bežová 
1, Ráciková, Turková 3, Hollá 5, Hullmanová, 
Vaňová, Šipláková 1, A. Obstová 1, Matušincová 
6/, K.Obstová 2, Vlčková.  (aj,mp) 
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Naj rajčina, zemiak a cuketa!
Redakcia Bánovských novín vyhlásila aj pre 

rok 2018 Bánovskú záhradkársku ligu opäť pre tri 
druhy zeleniny. Vyzývame preto záhradkárov, aby 
sa do redakcie Bánovských novín prišli pochváliť 
osobne alebo zavolali na  0948  602  422 alebo 
zameilovali na  noviny@kulturabn.sk! Výsledky 
záhradkárskej ligy vyhlásime aj verejne na Bánov-
skom jesennom jarmoku. Veríme, že zaujme aj 
sponzorov. Jedinou podmienkou je, že zelenina 
musí pochádzať z územia mesta Bánovce a  jeho 
prímestských častí!  (r) 

Minulý týždeň bol mimoriadne úspešný najmä 
u  zemiakov. Pán Milan Minárik nám doniesol 
do redakcie skutočných „valibukov“. Dopestovali ich 
spoločne s priateľkou Annou Hankovou (vlastne on 
len pomáhal) v malej záhradke pri rodinnom dome 
na Ulici K nemocnici. Vraj také ešte nikdy nemali 
a to boli stále v chládku, lebo boli vysadené povedľa 
plota. A tam sa dlhšie držala vlhkosť, lebo tohtoročné 
leto i jeseň boli suché... Vraj takýchto zemiakov okolo 
deväťsto gramov majú viacero, do BZL sme zaradili 
len dva, pre oboch spomínaných pestovateľov.

Naj rajčina 
1. 967 g Štefan Šuňal, Sládkovičova ulica
2. 930 g Yma Kapsová, Záhradka za Tatrou
Naj cuketa
1. 4458 g Štefan Leštinský, Dolné Ozorovce
2. 1900 g Ľubomír Ďuračka, Rumunská ulica
Naj zemiak
1. 1081 g Anna Hanková, Ulica K nemocnici
2. 934 g Milan Minárik, Ulica K nemocnici
3. 615 g Božena Petríková, Dolné Ozorovce

Bánovská 
záhradkárska liga

Klub dôchodcov Bánovce 
nad Bebravou usporiadal 
pre svojich členov ďalší 
zaujímavý a pohodový výlet. 
Na  Máriu – 12. septembra 
bol ich cieľom Liptov. Ako 
prvú sme navštívili Važeckú 
jaskyňu s bohatou sintrovou 
výzdobou, malými jazierkami 
a  náleziskom kostí jaskyn-
ných medveďov. Jaskyňa 
bola objavená v  roku 1922 
a  o  šesť rokov ju provizórne 
sprístupnili. V roku 1968 bola 
jaskyňa vyhlásená za  chrá-

nený prírodný výtvor. Jas-
kyňu zdolali všetci bánovskí 
seniori v  pohode, celou 
trasou nás sprevádzali mladí 
sprievodcovia. Ďalším cieľom 
bol Liptovský Hrádok, kde 
sme si posedeli pri dobrom 
jedle, kávičke a  po  krátkom 
oddychu sme pokračovali 
na  hrad a  kaštieľ. Kamenný 
hrad vybudoval zvolenský 
župan Donč v 13. storočí. V 17. 
storočí bol k hradu pristavený 
renesančný kaštieľ, ktorý 
po  nedávnej rekonštrukcii 

ponúka štýlové ubytovanie 
a  zážitkovú gastronómiu. 
V  16. storočí vlastnila hrad 
približne štvrť storočie Mag-
daléna Zaiová, dcéra bohatého 
Františka Zaia z  Uhrovca, 
ktorá na hrade prežila piatich 
mužov a  zomrela okolo 
rokov 1627 až 1630. Presné 
údaje sa nezachovali, pretože 
zhoreli pri požiari. Po  sprí-
stupnených priestoroch nás 
sprevádzala sprievodkyňa, 
premietla nám na  hradných 
múroch, ako bol hrad zničený 

a  ako sa postupne opravuje 
a  najzaujímavejšia bola 
skutočnosť, že táto naša sprie-
vodkyňa Dagmar Machová 
je od  roku 2002 majiteľka 
hradu. V  Liptovskom Jáne 
sme navštívili Park Mini 
Slovensko. Je to výstavný areál 
s  13 modelmi slovenských 
kultúrnych pamiatok, ktoré 
tvoria hrady, zámky, kostoly, 
zvonice, železničná dráha, 
atď. Otec myšlienky, ako 
aj tvorca modelov, Kamil 
Fischer sám, ale aj za pomoci 
svojej rodiny 11 rokov tvoril 
všetky miniatúry a  práce 
pokračujú. Najväčší a najná-
ročnejší je Bojnický zámok, 
ktorý robili 5600 hodín 
a  najťažší je hrad Strečno 
s váhou 620 kg. Park miniatúr 
sa nachádza v krásnom pro-
stredí s  vysokými stromami 
a upraveným trávnikom, kde 
sme si posedeli a  obdivovali 
vláčiky, ktoré sa premávali 
po koľajniciach. Po ukončení 
prehliadky sme pokračovali 
spokojní autobusom domov... 

 Výbor Klubu dôchodcov  

Pätnásteho septembra 
sme v  spolupráci s  CVČ 
v Bánovciach nad Bebravou 
zorganizovali ďalší ročník 
MTB pretekov na  okruhu 
pri ZŠ Školská. Trať navrhli 
a vlastnými silami postavili 
členovia nášho klubu. 
Vlastne ani nevieme koľko 
pretekov pre deti sme za tie 
roky doteraz odštartovali, 
ale pohybuje sa to zrejme 
niekde okolo tridsiatky. 

Počasie bolo úplne ideálne 
a  na  našich najmenších 
pretekárov čakal jedno-
duchý okruh na asfaltovom 
ihrisku. V  kategórii 
kolobežka a  odrážadlo boli 
najlepšími Maximilán 
Marko, Hanka Pomothyová 
a  Michal Kubrický. 
V  kategórii bicyklík vyhral 
po náročných dvojkolových 
pretekoch Adam Mixa, 
druhý bol Peťo Janáč a tretia 

Stelka Žatková. Starší žiaci 
išli už po  náročnejšej trase 
v teréne, s počtom okruhov 
podľa veku. V  kategórii 
mili bolo poradie najlepších 
Leonard Lukáč, Denis 
Porubčan a  Patrik Ján 
Kováč, v  kategória mini 
Šimon Rusnák, Ondrej 
Pakanec a Matej Kluvánek, 
z  dievčat sa tu najlepšie 
umiestnila Bibiana Bibková. 
Medzi mladšími žiakmi 

boli najrýchlejší František 
Rákoš, Bystrík Paulen 
a Paula Žatková. V kategórií 
do  15 rokov bol boj o  prvé 
miesto urputný, tempo 
bolo naozaj veľmi vysoké, 
ale Dávid si svoju pozíciu 
ustrážil. Takže poradie: 
Dávid Hulák, Ľubor Lukáč 
a  Jakub Pakanec. Víťazom 
všetkých kategórií gratulu-
jeme!  L. Kiripolský

 CTK Viking pri CVČ

Klub dôchodcov na výlete v Liptove

Cyklistická súťaž s vikingami a CVČ

 Predám hoblovku záber 300 mm, cena 500 eur. Tel. 
0918 641 999.
 Predám záhradu s chatkou v osade Za Valchy. Tel. 
0903 830 196.
 Firma Toma auto Igor Vyletelka Bánovce nad 
Bebravou príjme do  zamestnania zamestnanca 
na rozvoz a predaj náhradných dielov na všetky druhy 
automobilov. Požadujeme   VP „B“ a prax vo vedení 
vozidla min. 5 rokov. Zamestnanie je vhodné i  pre 
vitálneho dôchodcu. Nástupný plat: hrubá mzda 580 
eur/mesiac. Tel. 0905 150 856.

INZERCIA

Noc hradných zrúcanín
na hrade Uhrovec

V  rámci Dní európ-
skeho kultúrneho dedičstva 
2018 sa na  hrade Uhrovec 
15. septembra uskutočnila 
Noc hradných zrúcanín. 
Počas celého dňa aj vďaka 
slnečnému počasiu prichá-
dzali desiatky turistov, ktorí 
mali možnosť vzhliadnuť 
dobrovoľnícke pracovné 
na sa d e nie  murárov 
a tesárov, ktorý čas venovali 
konzervačným prácam. 
Pred samotným programom 
postupne prišlo okolo 
tristo ľudí. Kastelán hradu 
Pavel Pavlis a  predseda 
Občianskeho združenia 
Hrad Uhrovec Martin 
Varga uviedli priestorovú 
inštaláciu Petra Marenčíka 
a Martina Vargu, ktorá bola 
nainštalovaná v  hradnom 

paláci vo forme digitálnej 
projekcie na  priestorovú 
štruktúru sprevádzanú 
hudobným podmazom 
a  v  priestoroch hradnej 
kaplnky parou a  interak-
tívnym osvetlením. Priestor 
vstupu do  hradu oživilo 
nasvietenie čelnej fasády 
a tým dodala návštevníkom 
nádych tajomna, ktoré 
následne dotvorilo osvet-
lenie sviečkami a ohňovými 
košmi. Počas večera ľudia 
hodovali a tešili sa z netra-
dičného zážitku. Dovolíme 
si skonštatovať, že sa akcia 
nad očakávanie podarila. 
Ďakujeme všetkým ľuďom, 
ktorí prišli a podporili hrad 
svojimi príspevkami. Tie 
budú venované na  ďalšie 
záchranné práce!  (OZ)
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Kvalitné � lmy v nových priestoroch Ži:va

FK Kassandra: Mama Brasil
Filmový klub Kassandra 

po  letnej prestávke opäť 
začína so svojim programom 
v sezóne 2018/2019. Zároveň 
dochádza aj k malým orga-
nizačným zmenám, ktoré ale 
priaznivci klubových � lmov 
určite ocenia. Od  sep-
tembra bude FK Kassandra 
premietať filmy v  nových 
priestoroch Kultúrneho 
centra Ži:va v Dome služieb 
na Námestí Ľ. Štúra (bývalé 
Alši). Okrem príjemného 
posedenia, kvalitnej obra-
zovej a zvukovej techniky je 
tu aj možnosť občerstvenia 
a posedenia aj po � lme. 

Ako prvý v  týchto 
nových priestoroch pre-
mietneme � lm Mama Brasil 

v  piatok 28. septembra 
o 20.00 h. Vstupné sú 3 eurá, 
s  preukazom FK 2 eurá. 
A  o  čom bude � lm? Irenin 
svet, to sú jej štyria synovia, 
manžel rojko, nešťastne 

vydatá sestra, rozpadajúci 
sa domček na  predmestí 
Ria de Janeiro, neustály 
ruch, radosť, pusinky, objí-
manie, slzy, more a starosť, 
aby všetci boli najedení, 
umytí, šťastní a  milovaní. 
Keď jej najstarší syn Fer-
nando  dostane príležitosť 
hrať profesionálne hádzanú 
v  Nemecku, je šťastná, ale 
najradšej by ho nikam 
nepustila. Najobyčajnejší 
príbeh o  rodičoch a  deťoch 
od  brazilskeho režiséra 
Gustava Pizzia v  hlavnej 
úlohe s  okúzľujúcou Karim 
Teles, dojíma, zabáva, 
zahrieva a  sľubuje, že život 
má veľa farieb a  nových 
začiatkov. 


